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Адрес Baoding Baobei Glassware Co., Ltd 
Bldg. D101, Jinxia Villa 
Gaokai Section 
Baoding, Hebei 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our hand blown plant terrarium products line include: 
** High quality small and middle vases for daily use. 
** The beautiful Hanging Glass Plant Terrariums. 
** Thin Cylinders and cubes with very low prices for candles. 
** Customer own designed Plant Terrariums.

We are good at the vases which use the expansion coefficient 3.3 environmental borosilicate glass as raw materials. our products are all made by
hand, each one is unique. They have passed the class A products Quality Certification. In the design ideas of simple, natural,environmental, fashion,
the products has highly transparency, beautiful, practical, convenient, non-toxic, tasteless, no pollution and other characteristics. Far from the
aluminum, lead, and chronium damage to human body. Acid and alkaliresistant. easy to clean, even if use it for a long time also will not take off pieces
or dirty, it could resistant sharp low and sharp high temperature difference from -20°C to 150°C.

Company Profile of Baoding Baobei Glassware Co., Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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